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前言

　　《大学英语》（全新版）是在上海外语教育出版社的组织下，由国内数家知名大学的学者遵循《
大学英语教学大纲》（修订本）的要求联合编写而成的。
根据教与学双方的需要，上海外国语大学与上海交通大学的部分资深教师联手编写了这套《全新版大
学英语课文辅导》。

Page 2



第一图书网, tushu007.com
<<华研外语·大学英语综合教程·课文�>>

内容概要

1 包括综合教程+听说教程答案；　　2 每单元包括文化背景、课文概要、篇章分析与写作、词汇与短
语、难句分析、参考译文、练习答案与解析等部分；　　3 含1套新题型六级真题及名校名师点评；　
　4 光盘内赠送12种学习资料，包括：词汇录音、课文录音、四级真题、六级真题、专四真题、考研
真题、剑桥商务英语真题、VOA新闻、BBC新闻、CNN新闻、名人演讲和英语视听美文。
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作者简介

　　
华研外语是国内第一家采用科学实验的手段来提高学习效率的文化开发机构，多年来致力于大学英语
教学法和测试学的研究。

“方法第一”即TOPWAY，是他的做事原则，方法得当就会事半功倍，让您花最少的时间去的最好的
学习效果；“沙里淘金”是他的思维方式，通过电脑分频等诸多科学手段，让您抓住问题的关键，
用20%的精力取得80%的成绩，体现“2/8”原则：封面上那个可爱的青蛙举杠铃的Logo，寓意华研的
方法可起到真正的“四两拨千斤”的奇效。
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章节摘录

　　Part A　　Passage 1　　Catherines mother was an energetic woman full of life and love before she
gotcancer. It pained Catherine to see her mother suffer and become someone who de-pends entirely on others.
Catherine tried hard to find a way to give her mothersomething to look forward to. Then one night last August an
idea occurred to her.She would write a letter to the local newspaper; telling people how much she lovedher mother
and asking them to send her their best wishes. The letter was publishedand within weeks her mother had received
about 500 loving caring cards and let-ters. Catherine was so excited to see that her mothers old spirit returned.
Hermother fought against her disease until she died in October. Today the letters havebecome a treasured memory
and a constant source of inspiration for Catherine.Q: What does the passage mainly tell us?　　Passage 2　　The
nuclear family generally consists of a husband, a wife and children. How-ever, if there are no children, then the
husband and wife are the nuclear family. Ifyou put two or more nuclear families together, then you have an
extended family.For the most part, in an extended family a married couple lives with either thehusbands parents or
the wifes parents. But the couple may also live with aunts,uncles, cousins and others who are not blood relations.　
　The extended family pattern is favored in some countries. For example, as arule, people choose to live in
extended families in Africa and Japan. In othercountries, the nuclear family pattern is favored. In these countries,
where peoplecan choose the pattern they want, they normally choose to live only with their nu-clear family.　　Q:
What can we learn from the passage?　　Passage 3　　In some industrialized countries, the majority of elderly
people dont see theirchildren on a regular basis due to the fact that they move so often. Then do youknow what
percentage of the elderly live in the same household with their children,or live within ten minutes of their children
by car? The answer is 60 percent ofthe elderly do. However, even though they may live close to their children, they
donot see their children very often. They do not see their brothers and sisters orother relatives　often　either
　because　the　nuclear family　is　so　strong　in　thesecountries. But there are some elderly people who
live with their children. They areliving with their children because they are sick. Otherwise they would live on
theirown. Luckily, there are some offices and programs that take care of the elderly forfamilies that no longer care
for old people.
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